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Onderstaand doen wij u ons advies met betrekking tot de Kadernota Publieke Gezondheid 2017-2020 
'Gezonder door Preventie' van de gemeente Hellendoorn toekomen. 

Allereerst willen wij u meedelen, dat wij het zeer op prijs hebben gesteld, dat wij al in een vroeg 
stadium tijdens een bijeenkomst op 13 september j l . van de betreffende beleidsmedewerkers van de 
gemeente een toelichting op de conceptversie van de nota hebben gekregen. Wij konden daar onze 
eerste opmerkingen kwijt. Dit gebeurde op een constructieve wijze met alle mogelijkheden om in 
een open discussie onze aanvullingen, maar ook waardering ten aanzien van de Kadernota te kunnen 
uitspreken. Een wijze van informeren en discussiëren, die wij van harte ondersteunen. 

Wij hebben ook kunnen constateren, dat voor een groot deel onze opmerkingen verwerkt zijn in de 
definitieve Kadernota Publieke Gezondheid. Dank daarvoor. 

Wij kunnen de hoofdlijnen van de definitieve Kadernota dan ook onderschrijven. Wij realiseren ons, 
dat het in de Kadernota gaat om een algemene visie en om algemene speerpunten van beleid. Bij de 
jaarlijkse uitvoeringsprogramma's, waarin de diverse acties voor de komende jaren worden 
uiteengezet, worden wij als Wmo-raad graag betrokken. 

De Kadernota draagt als t i tel 'Gezonder door Preventie'. In de praktijk betekent dit, dat de gemeente 
monitort welke mogelijkheden er zijn om de burgers gezonder te laten leven en zich ook gezonder en 
gelukkiger te voelen. Het blijkt, dat de gemeente Hellendoorn met uitzondering van een paar punten 
het in vergelijking met regionale en landelijke cijfers niet slecht doet. Diverse publieke organisaties, 
zoals De Welle, Zinln, scholen, sportverenigingen, zorgaanbieders, e tc , bieden cursussen, activiteiten 
en ondersteuning aan, die er toe moeten leiden dat de burger gelukkiger, gezonder en minder 
eenzaam in het leven staat. 

In een eerder stadium hebben wij al geconstateerd, dat de schoollocatie Willem de Clerq in 2015 niet 
heeft deelgenomen aan het E-MOVO- onderzoek, wat een vertekening ten aanzien van de 
bevindingen bij de jeugd kan geven. Wij geven u als aanbeveling mee om hierbij de volgende 
onderzoeken alert op te zijn, zodat op grond hiervan nog meer gerichte uitvoeringsprogramma's 
mogelijk zijn. 



Een punt van aandacht zal wel zijn, hoe de doelgroepen praktisch te bereiken. Hierbij verdient het 
naar onze mening aanbeveling om de eerder genoemde uitvoeringsprogramma's te richten op te 
onderscheiden doelgroepen, teneinde een zo optimaal mogelijk rendement te halen. 

Tenslotte willen wij nog enige kanttekeningen maken bij paragraaf 3.3. "Preventie door 
gebiedsgericht werken'. In uw ambitie schrijft u, dat u in de toekomst nog meer aandacht wil 
schenken aan gebiedsgericht werken door Buurt aan Zet. Ons bereiken echter steeds meer signalen, 
dat er discrepantie is ontstaan tussen de oorspronkelijk uitgedachte structuur en de daadwerkelijke 
praktijk van alle dag. Zoals u weet hebben wi j als Wmo-raad zitting in de verschillende Buurt aan Zet-
groepen. De Buurt aan Zet -groepen komen echter, afgezien van in woonservicegebied Haarle, niet 
meer bij elkaar. De inwoners zijn amper op de hoogte van het bestaan de VIA teams c.q. weten niet 
waar zijn hun signalen kwijt kunnen. Ook de huisartsen zijn niet betrokken in de VIA-teams. Dit 
terwi j l naar onze mening de VIA-teams juist een belangrijke signaleringsfunctie hebben en een 
belangrijke schakel zijn in 'Gezonder door Preventie'. Ook de definities van de oorspronkelijke vijf 
woonservicegebieden dekken de lading niet meer, omdat deze langzamerhand meer overeenkomen 
met de gebieden van de verschillende Plaatselijke Belangen. 
Wij adviseren u dan ook met klem om de inhoud van Buurt aan Zet op korte termijn goed te 
evalueren, teneinde te vermijden dat frustraties de oorspronkelijke goede uitgangspunten te niet 
gaan doen. 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en wensen u succes bij de uitwerking. 

Met vriendelijke groet, 
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G.H. (Gerard) Ingenhoest, 
Voorzitter Wmo-raad gemeente Hellendoorn 


